
Aan de fractievoorzitters 

Gemeente Zevenaar 

 

Pannerden, 2 november 2019 

 

Geachte fractievoorzitters, 

Zoals uit de media valt te lezen verkeert de Gemeente Zevenaar in financieel zwaar weer. Een en ander betekent 

dat er fors bezuinigd zal moeten worden. Een flinke opgave die de burgers en vele partijen, organisaties en 

verenigingen ongetwijfeld zal treffen.  

Op basis van voorgenoemde heeft het gemeentebestuur een voorgenomen bezuinigingsvoorstel voorgelegd aan 

de raad, waarop u 6 november 2019, na ik heb begrepen, als raad een besluit zult nemen.  

Op deze lijst staat ook aangekondigd de jaarlijkse subsidie á € 5000, = voor stichting SportContact Zevenaar te 

schrappen.  

Wij als bestuur van SportContact Zevenaar verzoeken u om dit bezuinigingsvoorstel niet over te nemen van het 

gemeentebestuur. Wel om de volgende reden: 

Zoals u wellicht weet is SportContact jaren geleden ontstaan. Dit is mede op verzoek van de gemeente Zevenaar 

om sportverenigingen meer gezamenlijk op te laten trekken en meer als één gesprekspartner naar de gemeente 

en de sportverenigingen onderling op te laten treden.  

Na jaren gewerkt te hebben met een intentieverklaring tussen de gemeente Zevenaar en SportContact Zevenaar, 

is deze per 1 november 2018 omgezet naar een convenant waarbij op de volgende onderdelen afspraken zijn 

vastgelegd: 

• Op het gebied van ondersteuning en begeleiding; 

• Voor wat betreft beleidsontwikkeling en beleidsadvisering; 

• Op het gebied van communicatie en samenwerking 

Stichting SportContact Zevenaar als vrijwilligersorganisatie informeert, ondersteunt en adviseert belangeloos de 

gemeente en alle sportverenigingen in de gemeente Zevenaar. Zij brengt partijen bij elkaar en laat deze gebruik 

maken van elkanders kennis, kunde en expertise. Hierbij kunt u denken aan afstemming rondom effectief en 

efficiënt gebruik maken van de sportaccommodaties, gezamenlijke inkoop, gezamenlijke scholing, het gericht 

onder de aandacht brengen van wijzigingen in wet- en regelgeving, subsidiemogelijkheden, kennisuitwisseling 

aangaande duurzaamheid in verbouw en nieuwbouw van sportvoorzieningen etc.   

Om dit alles belangeloos gestand te doen, vorm te kunnen blijven geven en te faciliteren is de jaarlijkse subsidie 

van onmiskenbaar belang. Deze wordt namelijk in hoofdzaak aangewend om partijen bij elkaar te brengen op 

belangrijke aandachtsgebieden.   

Hopende u vooralsnog voldoende te hebben geïnformeerd en bereid tot nader overleg. 

 

Met hartelijke groet, 

W.B.J (Will) ten Westeneind MMI 

Bestuursvoorzitter SportContact Zevenaar 

 

   


